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Gemeente Maastricht 

Van: Ingrid Politsch 
Verzonden: zondag 10 december 2017 15:37 Ingek.: 1 1 DEC 2017 
Aan: Raadsgriffie 
CC: franca.tonnaer Reg.nr: 2 ö l ^ m ^ C 0 
Onderwerp: Mondelinge vragen continuering GGZ-zorg raad 12 december 

Beste raadsgriffie, 

Bij deze dien ik namens de D66 fractie mondelinge vragen in voor de 
raadsvergadering dinsdag as, over continuering GGZ-zorg. Gelieve deze 
ook op te nemen in de dagmail. 

Met vriendelijke groet, 
Ingrid Politsch 
Burgerraadslid D66 l^aastricht 
"DISCLAIMER gemeente Maastricht" 
" De infonnatie in dit bericht is uitsluitend bestemd voor de persoon of personen aan wie dit 
bericht is verzonden. Het bericht kan mogehjk vertrouwelijke informatie bevatten. Mocht dit 
bericht bij vergissing aan u zijn toegezonden, stuurt u het bericht dan s.v.p. retour afzender en 
verwijdert u het bericht uit uw bestanden. Het is, zonder onze toestemming, niet toegestaan de 
u toegezonden infomiatie te publiceren, te bewerken of verder te verspreiden. In het bericht 
mogelijk naar voren gebrachte infonnatie en ideeën zijn in de eerste plaats des schrijvers en 
vonTien niet zonder meer de mening van de gemeente Maastricht." 



Aan het college van burgemeester en wethouders 
Postbus 1992 
6201 BZ Maastricht 

Mondelinge rondvraag aan het College in de raad van 12 december 2017: 

D66 wil continuering GGZ-zorg 

Geacht College, 

De onzekerheid over het kunnen blijven bieden van zorg^ door Mondriaan is bij D66 bekend. 
Eerder heeft u aangegeven dat u Mondriaan zal houden aan haar zorgplicht en contractuele 
verplichtingen. Doch heeft D66 het verontrustende bericht ontvangen dat er tot op heden nog 
patiënten zijn die geen zekerheid hebben of hun zorgverzekeraar een contract heeft afgesloten 
met Mondriaan voor het jaar 2018. 
Gecontracteerde zorg wordt volledig vergoed, ongeacht het type polis. Dit is niet het geval indien 
er sprake is van een naturapolis waarbij de GGZ zorgverlener niet gecontracteerd is. Zekerheid op 
voortzetting van zorg is voor iedereen belangrijk, maar nog het meest voor kinderen en 
volwassenen die voor hun zorg afhankelijk zijn van een GGZ instelling. 
D66 maakt zich hierover grote zorgen en stelt daarom het college de volgende vragen: 

1. Bent u op de hoogte van deze situatie? 
2. Hoe bent u geïnformeerd over deze situatie? 
3. Hoe kan deze situatieschets (het geen zekerheid kunnen bieden van zowel de aanbieder als het 

zorgkantoor) ontstaan? 
4. Hoe kan de onzekere situatie bij de aanbieder hier een rol in hebben gespeeld? 
5. Hoe gaat u er voor zorgen dat er voor de inwoners van Maastricht meer duidelijkheid komt 

over het wel of niet volledig vergoeden van de GGZ zorg door o.a. Mondriaan? 

Met vriendelijke groet. 

Ingrid Politsch Franca Eurlings-Tonnaer 
Burgerlid D66 Maastricht Fractievoorzitter D66 Maastricht 

' https://www.nrc.nl/nleuws/2017/10/01/linnburgse-instelling-staakt-deel-jeugd-ggz-blnnenkort-13287294-al575600 


